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Ystads Allehanda den 3 september 2010 
 

Simrishamn. Fullmäktigesalen var väl fylld i går kväll när Bénka-dí arrangerade politisk 

afton.  

Och det blev något helt annat än en traditionell valdebatt. 

 

När elva politiker står och sitter i en tät rad på podiet står det klart vid blotta anblicken; att hålla 

valdebatt i den samlingen låter sig bara inte göras. 

 

I stället körde moderator Angeli Sjöström en betydligt ovanligare variant av presentation. Alla fick till 

exempel två A4-ark att hålla reda på, ett rött för svaret Nej och ett grönt för Ja. 

 

– Det brukar ju annars vara ett av de svåraste problemen, att få så raka svar av politiker, 

konstaterade moderatorn. 

 

Men kvällen började med att publiken fick bekanta sig med sina bänkgrannar och så fick 

ungdomspanelen; Lovisa Kristensson, Måns Hagander och Nadja Jonasdotter, gott om tid på sig att 

berätta om sina tankar kring politik i allmänhet och den i Simrishamn i synnerhet. 

 

http://www.ystadsallehanda.se/simrishamn/


– Vad skulle ni ändra på i Simrishamn om ni fick bestämma, frågade oppositionsrådet Karl-Erik Olsson 

(S) och Lovisa Kristenssons rappa svar blev: 

 

– Fler ungdomar i kommunen, bättre med utbildningsmöjligheter och fler behöriga lärare. 

 

Kvällen fortsatte med korta presentationer och en politisk quiz.  

 


